
Interpellation angående uppföljning av genomförandet av bifallna motioner

till Kommunstyrelsens ordförande Robin Holmberg

Sverigedemokraterna fick under förrförra mandatperioden en motion bifallen i Ängelholms 
kommunfullmäktige gällande att en uppföljningsrutin skulle upprättas gällande bifallna motioner. 
Motionen gick ut på att kommunfullmäktige skall få återrapportering av hur bifallna motioner 
genomförts eller kommer att genomföras, samt att denna återrapportering skall ske på minst 
årsbasis. Vi har fått sådan återrapportering vid ett par tillfällen sedan motionen bifölls, men enligt vår 
uppfattning inte så ofta som beslutades.

Med anledning av detta vill jag fråga:

- Vid vilka kommunfullmäktigemöten sedan ovan nämnt beslut togs har återrapportering av 
genomförandet av bifallna motioner skett till Ängelholms kommunfullmäktige?

- Kommer denna återrapportering framgent att ske regelbundet?

För Sverigedemokraterna Ängelholm
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